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STUDENTFÖRENINGEN VID SVENSKA  Protokoll över styrelsemöte 
HANDELSHÖGSKOLAN I VASA r.f.  23/2021 
 
Tid  23.06.2021 kl. 19:00 
Plats  Cella Nova och Microsoft Teams 
 
Närvarande Robin Eriksson 
  Lydia Nystén 
  Angelina Mattbäck 
  Lisa Niemistö 
  Johannes Lövdahl 
  Kia Stenbacka 
  Emilia Sparf 
  Ville Toivari 
  Joakim Andersson 
 
1 § MÖTETS ÖPPNANDE 
 
 Mötet öppnades kl. 19:09.  
 
2 § KONSTATERANDE AV STADGEENLIGHET OCH BESLUTFÖRHET 
 
 Konstaterades. 
 
3 § FASTSTÄLLANDE AV FÖREDRAGNINGSLISTAN 
 
 Föredragningslistan godkändes i sin helhet. 
 
4 § NÄRVARO- OCH YTTRANDERÄTT 
 
 Inget att tillägga. 
 
5 § GODKÄNNANDE AV FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
 
 Föregående protokoll godkändes. 
 
6 § ANMÄLNINGSÄRENDEN 
 
 Robin Eriksson 

● SSHV MK samkväm 
● UF-möte 
● IR-möte 
● Canon möte 

 
 Lydia Nystén 

● SSHV MK samkväm  
● Presidiemöte 
● Cellastädning  
● Sponsmöte med Ville 
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 Angelina Mattbäck 
• Inga anmälningsärenden 

 
 Emilia Sparf  

● Genomgång av enkätsvar bl våren-21 utbytesstuderande 
● SHS SSHV kopomöte utlåtandeuppdatering 
● SHS SSHV kopomöte sammanställande av utlåtande 
● SSHV MK samkväm 
● Hanksports evenemang på Cella 
 

 Johannes Lövdahl 
● SSHV MK samkväm 
● Cellastädning 
● Mtea2 kurs 
 

 Ville Toivari 
● SSHV MK samkväm 
● Sponsmöte med Lydia 
● Möte med EY 
 

 Kia Stenbacka 
● SSHV MK samkväm 
● Hanksports evenemang på Cella 
 

 Jonas Jansson 
● SSHV MK samkväm 

 
 Joakim Andersson 

● SSHV MK samkväm 
● Hanksports evenemang på Cella 
● Sinebrychoff beställning  

 
 Lisa Niemistö  

● SSHV MK samkväm 
● Hanksports evenemang på Cella 

 
7 § CELLA NOVA 
 
 Beställning av bord diskuterades samt målning av den svarta fondväggen i Cella.  
 
8 § UTBILDNINGSPOLITIK 
 

 Utlåtande gällande Studier efter pandemin diskuterades. Kvalitetsäkringsutskottet förbereder 
en ny feedbackmodell och diskussion kring detta fördes. Höstens utbytesstuderande 
diskuterades.  

 
9 § STUDIESOCIALT 
 

 Introdagarna diskuterades. Masters orientation day diskuterades. 19.8 infaller   
 magistertutorskolning 2. Vasaföreningar har inbjudits till SSHV:s gulisintagning. Beställning 
av tutorcollegear diskuterades. MTEA2 skolning på svenska infaller i oktober.  
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10 § EKONOMI 
 
 Moms för april har deklarerats. Dagssaldot nämndes. Fakturor har skickats.  
 
11 § NÄRINGSLIV 
 
 Samarbetet med Nordjobb diskuterades. Halarsponssökning är i full gång. Möte med EY  
 diskuterades. Samarbetet med LokalTapiola diskuterades.  
 
12 § NÖTTE 
 
 Alla tutorer har blivit fotograferade. Gulisnötte kommer laddas upp på Hankens hemsida. 
  Styssebild diskuterades. Redaktionsmöte samt gulisnötte diskuterades. Styssehalarmärke 
  diskuterades.  
 
13 § PROJEKT 
 
 Årsfesttalare diskuterades. Årsfestmenytasting diskuterades och datum flyttades till 27.8.  
 Diskussion kring samarbete med Vasa Stad och Vasaföreningar kring pride.  
 
14 § INFO & WEBB 
 

 Senaste feedback friday svar gicks igenom och diskuterades. Diskussion om att ladda upp 
Nötte på SSHVs hemsida.  

 
15 §  PROGRAM 
 
 Dricka är beställd till cella. Lär dig sitza-sitzen diskuterades.  
 
16 § INBJUDNINGAR  
 
 Boomi Kesäfest 
 Infaller i Tammerfors för alla Kylteriföreningars styrelser. 31.7.2021 
 
 Kylteriäiset 
 Warrantis gulisintagning infaller 3.9. Punktens program samt deltagare bör meddelas.  
 
17 § AKTUELLT  
 
 Halarmärkesutdelning 
 En parkhäng kick-off med halarmärkesutdelning.  
  
 Utistutorer 
 Emilia kollar med Hanken om det är okej att skaffa en till utistutor på grund av stort antal 
  utbytesstuderande. Om okej så öppnar en till utistutoransökning. 
 
 Sommarprogram 
 Robin kontaktar WsTF gällande studielåten.  
 SSHVs sommarträff diskuterades samt datum ändrades till 24-25.7 
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18 § ÖVRIGA ÄRENDEN 
 
 Introdagarna 
 Gulisarna är uppdelade i tre grupper. ÅAU sports deltar på introdagarna och berättar om deras 
 verksamhet.  
 
 Gulishösten 

 Vi utgår från att höstens program kan ordnas som normalt tills det kommer andra 
restriktioner och rekommendationer.  

 
 Underorganisationernas höstplaner 
 Underorganisationernas höstplaner finns i driven. Mer struktur har i underorganisationernas 
 verksamhet implementerats.  
 
19 § NÄSTA MÖTE  
 

Nästa styrelsemöte hålls torsdag 1.7.2021 kl. 20:00 i Microsoft Teams. 
 
20 § MÖTETS AVSLUTANDE  
 
 Mötet avslutades kl. 21:01 
 
 
 
  
 
 
                          
Robin Eriksson   Kia Stenbacka  
Ordförande   Sekreterare 

 


